
Protokół Nr  LV/2013 

z  sesji Rady Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki odbytej w dniu 8.10.2013r.   o 
godz. 18,30 w siedzibie Rady przy ul. Żywieckiej 13. 
 
Ad.1. 
W związku z nieobecnością Przewodniczącego Rady Dzielnicy IX Krzysztofa Muchy  
sesję otworzył Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras i po powitaniu radnych 
oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 
radnych, co stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 
- lista obecności radnych stanowi załącznik do n/n protokołu. 
 
Ad.2. 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras przedstawił porządek obrad LV sesji Rady 
Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki . 
Zaproponował wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 3.1  projektów uchwał 
przygotowanych przez Zarząd Dzielnicy IX tj: 

3.1.6. w sprawie: korekty  rozdysponowania środków finansowych na zadania 
priorytetowe   na rok 2013. 
 
Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 
„za”      –  11 głosów 
przeciw-     1 głos 
wstrzymało się – 1 głos 
 
Na sesję przybyła 1 osoba – Radna Karolina Konior – Świerta. 
 
3.1.7. w sprawie: lokalizacji szaletu miejskiego wolnostojącego wraz z infrastrukturą 
techniczną na terenie Parku Solvay przy ul.Żywiecka Boczna. 
 
Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 
„za”      –  12 głosów 
przeciw-     2 głosów 
wstrzymało się – 1 głos 
 
W związku z tym, że nie zgodziła się liczba głosów z obecnością Radnych , 
powtórzono głosowanie: 
„za”      –  11 głosów 
przeciw-     1 głosów 
wstrzymało się –2 głosy 
 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras  - zaproponował wprowadzenie do porządku 
obrad projektów uchwał przygotowanych przez Komisje Rady Dzielnicy IX tj: 

3.2.1. w sprawie: ponownego zawarcia umowy najmu lokalu socjalnego  przy  
ul.Żywieckiej 26  w Krakowie. 
 
Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 
„za”      –  14 głosów 



przeciw-     0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
 

3.2.2. w sprawie: zbycia części działki nr 407/6 o pow. ok. 0,0058 ha położonej w 
obrębie 46 j.e. Podgórze przy ul.Przykopy w Krakowie. 
 
Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 
„za”      –  14 głosów 
przeciw-     0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
 
3.2.3. w sprawie:  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
„Łagiewniki ”.  

 
Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 
„za”      –  14 głosów 
przeciw-     0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
 
3.2.4. w sprawie:  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
„Łagiewniki ”.  
 
Odbyło się głosowanie za wprowadzeniem w/w projektu uchwały do porządku 
obrad: 
„za”      –  14 głosów 
przeciw-     0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras  – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku 
obrad ( załącznik do n/n protokołu) : 
„za”      –  13 głosów 
przeciw-     0 głosów 
wstrzymało się – 1 głos 
Porządek obrad został przyjęty. 
 
Ad.3.1. 

Zastępca Przewodniczącego Jan S.Pietras – przestawił projekt uchwały w sprawie: 
korekty zadania inwestycyjnego wprowadzonego do Wieloletniej Prognozy 
Finansowej i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, przez Radę Dzielnicy IX 
Łagiewniki – Borek Fałęcki do realizacji w latach  2012 - 2014. (dot. ogródek 
jordanowski przy ul.Łukasińskiego). 

 
Cel zadania: Realizacja inwestycji polegającej na budowie ogródka jordanowskiego 
przy ul.Łukasińskiego w Krakowie. Budowa ogrodzenia, zagospodarowanie zieleni, 
zagospodarowanie urządzeniami zabawowymi, kosze, ławki. Powierzchnia- trawa 
ew. bezpieczna. 



Lata  Faza realizacji inwestycji  Kwota i źródło finansowania  
2013  - opracowanie projektu 

budowlano-wykonawczego 
wraz z uzyskaniem 
dokumentów formalno- 
prawnych     
 

2013r. - Kwota 0,- PLN  
 
Środki priorytetowe, 
zadanie inwestycyjne  

2014  - realizacja zadania,    2014r. - Kwota 40 000,- PLN  
 
Środki priorytetowe 
zadanie inwestycyjne 

 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji 
Z-ca Przewodniczącego zamknął dyskusję. 
 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
w/w  sprawie:  
„za”      –  12 głosów 
przeciw-     0 głosów 
wstrzymało się – 2 głosy 
Uchwała została podjęta. 
 

Zastępca Przewodniczącego Jan Pietras – przestawił projekt uchwały w sprawie: 
likwidacji znaku B-36 „zakazu zatrzymywania się na ul.Suchej obowiązującego 
pomiędzy ul. Lechicką a Kołodziejską. 

 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji 
Z-ca Przewodniczącego zamknął dyskusję. 
 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
w/w  sprawie:  
„za”      –  14 głosów 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 
Zastępca Przewodniczącego Jan Pietras – przestawił projekt uchwały w sprawie: 
projektu budowlanego „ Budowa pochylni dla osób niepełnosprawnych w przejściu 
podziemnym pod ul.Zakopiańską w Borku Fałęckim w Krakowie” (opinia 
pozytywna). 
Radny poinformował zebranych, iż  projekt nie różni się niczym od koncepcji, która 
była  opiniowana na posiedzeniu Komisji Infrastruktury Rady Dzielnicy IX.  W/w 
projekt wpłynął do Rady w czasie pomiędzy posiedzeniem Komisji a dzisiejszą 
sesją , dlatego Zarząd Dzielnicy IX przygotował projekt uchwały opiniujący projekt 
budowlany j.w.  
 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
 
W dyskusji udział wzięli Radni: Marek Kocajda, Anna Świerta, Jan S.Pietras, Ewa 
Nowak, Renata Grotowska. 



Radna Anna Świerta – zgłosiła wniosek formalny o udostępnienie kosztów w/w 
inwestycji. Uważa, że kosztorys jest elementem  projektu. Nie neguje zasadności 
wykonania inwestycji, chce znać koszt, jeżeli jest to duża kwota , to może 
należałoby wnioskować w/w zadanie do Budżetu Miasta Krakowa. 

Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras ogłosił przerwę. 

Po przerwie: 

Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras- poinformował zebranych , iż opiniowany na 
dzisiejszej sesji projekt nie zawiera kosztorysu prac, natomiast przyjęte przez Radę 
Dzielnicy IX  kwoty  zawarte są  w Uchwale Nr LI/388/2013 Rady Dzielnicy IX z dnia    
9.07.2013r. w sprawie: korekty wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa dot. 
wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej i Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez Radę Dzielnicy IX 
Łagiewniki – Borek Fałęcki do realizacji w latach  2012 - 2014. 

W/w uchwała  została podjęta przez Radę Dzielnicy IX , przyjęta przez UMK oraz 
ZIKiT. 

Z-ca Przewodniczącego zamknął dyskusję. 
 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
w/w  sprawie:  
„za”      –    9 głosów 
przeciw-     1 głos 
wstrzymało się – 4 głosy 
Uchwała została podjęta. 
 
Zastępca Przewodniczącego Jan Pietras – przestawił projekt uchwały w sprawie: 
korekty listy zadań powierzonych na rok 2014 w zakresie lokalnych wydarzeń   
kulturalnych tj: 

Zmniejsza się środki na zadaniu pn.  Koncert dla mieszkańców Dzielnicy IX z okazji 
Dnia Solidarności w wykonaniu zespołu „Pogodna Jesień” – poczęstunek dla 
seniorów  o kwotę 100-zł. ( pozostaje na zadaniu kwota: 1400,-zł) 

 
Zmniejsza się środki na zadaniu pn.  Dofinansowanie koncertów w ramach XX Dni 
Dzielnicy IX o kwotę 200-zł. ( pozostaje na zadaniu kwota: 4300,-zł) 

 
Zmniejsza się środki na zadaniu pn.  II Festiwal Teatrów Szkolnych Polski 
Południowej o kwotę 200-zł. ( pozostaje na zadaniu kwota: 2800,-zł). 
 

Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli Radni: Karolina Konior - Świerta, Jan S.Pietras. 

Z-ca Przewodniczącego zamknął dyskusję. 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
w/w  sprawie:  
„za”      –  14 głosów 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 



Zastępca Przewodniczącego Jan Pietras – przestawił projekt uchwały w sprawie: 
korekty uchwały Nr L/363/2013 Rady Dzielnicy IX Łagiewniki – Borek Fałęcki z dnia 
18.06.2013r. w sprawie rozdysponowania środków finansowych na zadania 
powierzone  na rok 2013 tj: 

 
Uchwala się  korektę listy rankingowej zadań powierzonych na 2013 rok w zakresie:  
 I. Budowa i przebudowa ulic lokalnych wraz z oświetleniem oraz prace remontowe 
dróg i chodników wraz z oświetleniem  , w punkcie  
B. Zadania bieżące – prace remontowe dróg i chodników wraz z oświetleniem : 
wprowadza się nowe zadanie  w punkcie 18 pn. 

 
 „Ul.Zbrojarzy na odcinku od Nr 34 do potoku Młynny Kobierzyński – wykonanie 
nakładki asfaltowej z utwardzeniem poboczy”. 
 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli Radni: Jerzy Bętkowski, Renata Grotowska, Jan S.Pietras. 

Radny Jerzy Bętkowski – wnosi, aby dopisać utwardzenie poboczy do ul.Turonia. 

Uzgodniono zadanie w brzmieniu: 

Ul.Zbrojarzy na odcinku od Nr 34 do potoku Młynny Kobierzyński  
a/ wykonanie nakładki asfaltowej, 
b/utwardzenie  pobocza na  odcinku  od nr 34 do ul.Turonia. 
 
Z-ca Przewodniczącego zamknął dyskusję. 
 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
w/w  sprawie:  
„za”      –  14 głosów 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Zastępca Przewodniczącego Jan Pietras – przestawił projekt uchwały w sprawie: 
korekty  rozdysponowania środków finansowych na zadania priorytetowe   na rok 
2013. 
Przenosi się kwotę 4.890-zł. z zadania priorytetowego pn.” Komunikacja z 
mieszkańcami Dzielnicy” 
na zadanie pn. 
„Opracowanie i wydanie informatora promującego Park Solvay przez Centrum 
Sztuki Współczesnej SOLVAY”.  

 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli Radni: Marek Kocajda, Jan S.Pietras. 

Z-ca Przewodniczącego zamknął dyskusję. 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
w/w  sprawie:  
„za”      –    8 głosów 
przeciw -     3 głosy 
wstrzymało się – 3 głosy 
Uchwała została podjęta. 



Zastępca Przewodniczącego Jan Pietras – przestawił projekt uchwały w sprawie: 
lokalizacji szaletu miejskiego wolnostojącego wraz z infrastrukturą techniczną na 
terenie Parku Solvay przy ul.Żywiecka Boczna (opinia pozytywna). 
 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli Radni: Marek Kocajda, Jan S.Pietras, Ewa Nowak. 

Z-ca Przewodniczącego zamknął dyskusję. 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
w/w  sprawie:  
„za”      –    11 głosów 
przeciw -      1 głos 
wstrzymało się – 2 głosy 
Uchwała została podjęta. 
 
Ad.3.2. 
 

Przewodnicząca Komisji Polityki Społecznej i Mieszkalnictwa Rady Dzielnicy IX 
Ewa Nowak przedstawiła projekt uchwały w sprawie: ponownego zawarcia umowy 
najmu lokalu socjalnego  przy  ul.Żywieckiej 26  w Krakowie  (opinia pozytywna). 

 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji 
Z-ca Przewodniczącego zamknął dyskusję. 
 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
w/w  sprawie:  
 „za”      –  14 głosów 
przeciw-     0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 
 

Przewodniczący Komisji Komunalnej i Ochrony Środowiska  Jerzy Bętkowski  
przedstawił projekt uchwały w sprawie: zbycia części działki nr 407/6 o pow. ok. 
0,0058 ha położonej w obrębie 46 j.e. Podgórze przy ul.Przykopy w Krakowie 
(opinia pozytywna). 

 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji 
Z-ca Przewodniczącego zamknął dyskusję. 
 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
w/w  sprawie:  
 „za”      –  14 głosów 
przeciw-     0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
 
 



Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budownictwa Wiktor Sajdera przedstawił 
projekt uchwały w sprawie:  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru „Łagiewniki ”.  

Opiniuje się negatywnie wprowadzoną w ostatnim wyłożeniu miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Łagiewniki ” zmianę polegającą  
na likwidacji przejścia  dla pieszych  między ul.Fredry a ul.Kołodziejską,  
stanowiącego  m.in. drogę dzieci do szkoły (likwidacja terenu KDrX). 

 
Wnioskuje się o utrzymanie terenu KDrX stanowiącego przejście dla pieszych  

między ul.Fredry i ul.Kołodziejską , jak w wersji pierwotnej planu. 
 

Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
W dyskusji udział wzięli Radni: Władysław Batko, Jan S.Pietras, Anna Świerta. 

Radny Władysław Batko jest zdziwiony i zaniepokojony tym co dzieje się z 
miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego m.Krakowa. Przedkłada 
się interes grup deweloperów nad potrzeby mieszkańców zamieszkujących tereny 
objęte mzp. Radny uważa, że inwestycje na terenie miasta planowane są w 
chaosie. 
Radna Anna Świerta – zaniepokojona jest formą  wprowadzania zmian do mzp ,  
I-sze wyłożenie  planu było zgodne z oczekiwaniami mieszkańców, II-gie również, 
natomiast III-cie przekreśliło dotychczasowe uzgodnienia i oczekiwania 
mieszkańców. Bez szerszego powiadomienia i przedstawienia uzasadnienia  
zostały wprowadzone zmiany do planu zagospodarowania. Zmiany, które 
przekreśliły dotychczasowe uzgodnienia nie zostały przedstawione 
zainteresowanym stronom tj. Radzie Dzielnicy i co najważniejsze wnioskującym o 
nie mieszkańcom.   
Takie postępowanie zmieniające po cichu plan jest odczytywany jako przejaw  
arogancji władzy.   
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras –uwagi zgłoszone na dzisiejszej sesji , 
Zarząd Dzielnicy IX postara się przedstawić w większym gremium  np. za spotkaniu 
Przewodniczącego RMK z Przewodniczącymi Rad Dzielnic.   
Radny Jan S.Pietras – poinformował, iż termin składania wniosków  do  mzp mija 
14.10.2013r.  

Z-ca Przewodniczącego zamknął dyskusję. 
 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
w/w  sprawie:  
 „za”      –  14 głosów 
przeciw-     0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Budownictwa Wiktor Sajdera przedstawił 
projekt uchwały w sprawie:  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
obszaru „Łagiewniki ”.  

Opiniuje się negatywnie wprowadzone w ostatnim wyłożeniu miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Łagiewniki ” zmiany 
przeznaczenia terenów między nasypem PKP a blokami przy ul.Suchej 1 i 1a 
(obr.46). 



Wnioskuje się o utrzymanie na w/w obszarze terenów zielonych , jak w 1 i 2 
wyłożeniu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 
 
Uzasadnienie:  
stanowi Apel Mieszkańców Łagiewnik.  
 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras otworzył dyskusję. 
Brak głosów w dyskusji 
Z-ca Przewodniczącego zamknął dyskusję. 
 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras poddał pod głosowanie podjęcie uchwały w 
w/w  sprawie:  
 „za”      –  14 głosów 
przeciw-     0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 
Ad.4. 
Informacje z działań Zarządu Dzielnicy IX za okres międzysesyjny przekazał Z-ca 
Przewodniczącego Jan S.Pietras. 
Radny poinformował zebranych o pracach bieżących Zarządu oraz o realizacji 
zadań Dzielnicy. 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras został zobligowany przez Przewodniczącego  
Krzysztofa Muchę do odczytania odpowiedzi udzielonej przez Kancelarię Rady 
Miasta i Dzielnic Krakowa na pismo Radnego Miarka Kocajdy dotyczące kwestii 
związanych z działalnością Komisji ds. Informacji oraz redagowania pisma 
lokalnego Dzielnicy IX. Każdy z Radnych obecnych na dzisiejszej sesji otrzymał 
kserokopię w/w pisma do zapoznania się i wiadomości. 
 
Ad.5. 
Protokół  Nr LIV/2013 z poprzedniej sesji Rady Dzielnicy IX został przyjęty bez 
uwag. 
 
Ad.6. 
Oświadczenia i komunikaty. 
 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras – przedstawił projekt pisma do ZIKiT 
dotyczącego przesłania pisma mieszkania ul.Zdunów z prośbą o rozpatrzenie 
możliwości dokonania rozwiązań komunikacyjnych na wskazanym przez 
mieszkańca terenie. 
W dyskusji dotyczącej w/w tematu udział wzięli: Karolina Konior – Świerta, Renata 
Grotowska, Jan S.Pietras. 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras – poddał pod głosowanie wysłanie od Rady 
Dzielnicy IX w/w pisma: 
„za”      –  14 głosów 
przeciw-     0 głosów 
wstrzymało się – 0 głosów 
 
Radny Marek Kocajda – na ostatniej sesji Rady Dzielnicy IX został złożony wniosek 
Komisji ds. Informacji o zorganizowanie przez Przewodniczącego spotkania w celu 
wypracowania form wzajemnej współpracy , w którym udział wezmą członkowie 



Komisji Informacji , redaktor pisma P.Anna Sulencka oraz Przewodniczący Rady       
i Zarządu Dzielnicy IX Krzysztof Mucha. 
Radny Marek Kocajda – zapytał czy jest już stanowisko Zarządu dotyczące w/w 
wniosku. 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras – poinformował zebranych, iż Zarząd 
zostawił tą istotną kwestię Przewodniczącemu Rady Dzielnicy IX . Przewodniczący 
Krzysztof Mucha nie przekazał stanowiska  w w/w sprawie, na posiedzeniu Zarządu 
temat nie był dyskutowany. 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras- poprosił o nie rozpoczynanie dyskusji n/t 
pisma Kancelarii Rady Miasta i Dzielnic Krakowa dotyczącego kwestii związanych z 
działalnością Komisji ds. Informacji, celowo zostały rozdane kserokopie w/w pisma , 
aby Radni mogli się z nim zapoznać. Zaproponował przedyskutowanie  tematu na 
posiedzeniu Komisji Informacji Rady Dzielnicy IX. 
 
Radny Marek Kocajda – uważa, że przedkładając ksero w/w pisma na dzisiejszej 
sesji, rozpoczęto tym dyskusję. Uważa, że pismo powinno trafić najpierw do Komisji 
Informacji. Od kilku miesięcy Radny prosi o zorganizowanie spotkania z Redaktor 
pisma , na którym uzgodni się formę współpracy. 
Na posiedzeniu Komisji Informacji uzgodniono, że Członkowie Komisji nie będą 
pisać artykułów , ponieważ powinna to robić Pani redaktor, która jest za to 
wynagradzana, natomiast Komisja  będzie wskazywała tematy do gazetki, z prośbą 
o napisanie artykułu przez Panią redaktor.      
Radny Marek Kocajda – uważa, że pismo lokalne powinno pełnić funkcję 
informacyjną  dla mieszkańców, powinny być zamieszczane informacje o pracach 
Rady m.in. jakie tematy zgłaszają mieszkańcy i odpowiedzi na nie. Komisja 
Informacji przekazywała artykuły do gazetki, niestety nie zostały one zamieszczone. 
Radny uważa, że Komisja Informacji powinna zapoznać się z treścią gazetki , przed 
jej wydrukowaniem. 
Radny uważa, ze sytuacja nie jest dobra i tylko spotkanie z redaktor pisma może ją 
uzdrowić. 
Z-ca Przewodniczącego Jan S.Pietras – zwrócił uwagę , że omawiane pismo było 
adresowane do radnego Marka Kocajdy oraz do Rady Dzielnicy IX , dlatego zostało 
przedstawione na sesji Rady Dzielnicy i przekazane indywidualnie  członkom Rady 
Dzielnicy do wiadomości. 
Ustalono terminy posiedzeń Komisji Rady Dzielnicy IX tj: 
Posiedzenie Komisji Polityki Społecznej i Mieszkalnictwa na dzień 14.11.2013r. 
(czwartek) godz. 18,00. 
Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu  na dzień  14.11.2013r. (czwartek) 
godz. 19,00. 
Posiedzenie Komisji Rewizyjnej na dzień  14.11.2013r. (czwartek) godz. 17,00. 
Posiedzenie Komisji Komunalnej i Ochrony Środowiska na dzień 15.11.2013r. 
(piątek) godz. 19,00. 
Posiedzenie  Komisji  Infrastruktury i Budownictwa – data zostanie podana w 
terminie późniejszym. 
Posiedzenie Komisji Bezpieczeństwa na dzień 20.11.2013r. (środa) godz. 17,00. 
 
 
 
 
 
 
 



Ad.7  
Wobec zrealizowanego porządku obrad sesję zamknął ok. godz.20,25 Z-ca 
Przewodniczącego Jan S.Pietras. 
 
Protokołowała:  
J.Knapik       Przewodniczył:      

  Z-ca Przewodniczącego  
           Rady i Zarządu Dzielnicy IX 
           Łagiewniki – Borek Fałęcki 
 
              Jan Stanisław Pietras 
 


